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KÖZSÉGÜNK LAPJAII. évfolyam 3. szám

Nyárköszöntő Judo Gála Harsányban
Júnuis 8-án került megrendezésre a XI. Harsányi Judo Gála és nyílt RRV.
A tavalyi évtől a rendezvény fő támogatója lett a MPA SYSTEM KFT és útjára indult 
a cégről elnevezett Vándorkupa. Az első évben a MVSC-MVSI őrizhette a kupát, 
de az idén szoros versenyben a DVTK judosai örülhettek és vehették birtokba egy 
évre a serleget. A rendezvény részeként az Etalon Baits cég által, a legeredménye-
sebb harsányi versenyzőnek felajánlott különdíjat Szekeres Ábel vehette át. Ábel a 
2018-as évben 10 versenyen indult és nyert, közte a Magyar Kupán és az Országos 
Diákolimpián, valamint Magyar Bajnok lett!
A gálán 12 egyesület mintegy 140 judokája vett részt. Délelőtt a 2010-ben és azután 
születettek küzdelmi edzésen gyakorolhatták a már ismert technikákat, versenyhely-
zeteket, illetve a későbbi versenyeken való helyes magatartást, és ismerkedhettek a 
bírói munka részleteivel.
A végén fáradtan, de boldogan vették át a felajánlott ajándékokat, valamint az alka-
lomra készült emlékérmeket.
Délután a diák és serdülő versenyzők vették birtokba a tatamit. Sok szép és kemény 
küzdelem tanúi lehettek a versenyre ellátogató szülők, érdeklődők. Egyesületünk a 
kísérő edzőknek is készült egy kis meglepetéssel. Az eredményhirdetéskor egy üveg, 
a helyi Sánta Pincészet és Borászatban palackozott nedűt vehettek át.
Köszönjük a gyermekeknek, versenyzőknek edzőiknek a részvételt, a támogatóink-
nak, az Észak-Kelet Mo-i Regionális Judo Szövetségnek, a Harsányi Önkormányzat-
nak, a szülőknek a nagy segítséget, hogy a rendezvény ilyen színvonalon lezajlott.

A HSE judosainak eredményei:
Untisz Dorka 1 helyezett
Gazda Regina 2 helyezett

Czingula Anna 2 helyezett
Czingula Eszter 2 helyezett

Halász Dóra 1 helyezett
Fekete Dóra 2 helyezett
Csorba Detti 1 helyezett
Lapis Márk 2 helyezett
Varga Bálint 2 helyezett

Kisnémet Olivér 1 helyezett
Szekeres Ábel 1 helyezett
Kiss Benjamin 3 helyezett-Gazda Miklós szakosztály vezető

A 2011-2019-es évfolyam ballagói: Barát Evelin, Vörös Vencel Ciprián, Zimányi Valentina, Bodó Renáta, Kis Patrik, Horváth Kornélia, 
Gazda Regina, Lőrincz Vajk, Teleki Gabriella, Nagy Zsófia, Sipos Gábor, Laczkó-Tóth Jázmin, Dósa Rajmund, Toldi Szilveszter.
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Időről-időre szeretnék 
a harsányiaknak egy 
helyzetképet adni, a 
településen folyó beru-
házásokról.

Elsősorban a település 
közlekedési infrastruk-
túrája az, amely az el-

múlt évek legnagyobb feladatát, kihívását jelentette, egy olyan feladatkör, 
amely folyamatos munkát, tervezést, gondolkodást igényel. Ha visszagon-
dolunk az időben, mindannyian jól emlékszünk arra, hogy a 2010-es évek 
elején Harsány belterületi úthálózatának körülbelül egyharmad része volt 
burkolt, aszfaltozott. Ez a helyzet mára gyökeresen megváltozott, pár száz 
méter belterületi úttól eltekintve a település összes belterületi útja burko-
lattal van ellátva. A következő beruházás ezen a területen az Esze Tamás 
utca aszfaltburkolattal való ellátása, amelyben a kivitelező kiválasztásra 
került, és az útépítésimunka a nyár végén, ősz elején meg fog valósulni. 
Hátra vannak még a Zrínyi utca, a Petőfi és Kossuth utca egy részének 
az aszfaltozása, illetve a nemrégiben belterületbe vont, és ezáltal, útfel-
újítási pályázatra benyújtható Hársfa, Fenyőfa, Tölgyfa, Nyírfa utcák. 
Ezeknek az utaknak az aszfaltozását a „Magyar Falu” elnevezésű pályá-
zatban szeretnénk megvalósítani, melynek az előkészítése zajlik. Nagyon 
fontos fejlesztésnek tartom a település elejére kihelyezett sebességmérőt, 
amelynek közlekedésbiztonsági pozitív hatása, már most is kézzelfogha-
tó. A község járdahálózata is nagyon sok helyen rossz állapotban van. Az 
idén pályázatot nyújtottunk be a Kossuth utca egy részének, amely a te-
lepülés központjának tekinthető, térkőburkolattal való ellátására. Illetve 
szeretnénk a járdahálózat jelentős részeit a „Magyar Falu” programban 
felújítani. Ennek az előkészítése is folyamatban van. A szeptember hónap 
folyamán meg fog valósulni a Kossuth utcát és a Szabadság utcát összekö-
tő járdaszakasz teljes felújítása, amely rossz, balesetveszélyes állapotban 
van. Nagyon fontosnak tartom, és sokat dolgoztam, egyeztettem annak 
tekintetében, hogy a Harsányt Miskolccal összekötő 2515-ös számú út 
helyreállítása, minél gyorsabban, elkészült. Öröm számomra, hogy az 
útszakasz legbalesetveszélyesebb része a Pingyomi szakasz teljes felújí-
tása megvalósult. Az előkészületek, a tervek és az egyeztetések alapján a 
következő a Kisgyőr-Bükkaranyos elágazás közötti, illetve Miskolc köz-
igazgatási határától a víkendek irányába, az úgynevezett keresztnél lévő 
útszakasz felújítása lesz.

Ez nem csak biztonságtechnikai, hanem gazdasági, illetve társadalmi 
szempontból is nagyon fontos a község számára, hiszen öröm az, hogy az 
állami, az önkormányzati intézkedéseknek, otthonteremtő programok-
nak hála a település lélekszáma gyarapszik, egyre több fiatal dönt úgy, 
hogy helyben marad és itt alapít családot, illetve nagyon sokan vásárolnak 
vagy építenek ingatlant. Ezt jól mutatja az intézményekben nevelt, ok-
tatott gyermekeknek a száma, hiszen hacsak visszagondolunk a 2010-es 
évekre az iskolába 113-man tanultak, ellenben most 170-en, az óvodában 
pedig 65-en jártak, jelen pillanatban pedig közel 100-an. Ez az iskolában, 
és az óvodában folyó magas színvonalú szakmai munka, illetve az intéz-
mények modern, jó állapota segíti elő. Természetesen az is öröm, és pozi-
tív visszajelzés számomra, hogy egyre több gyermek jár hozzánk a szom-
szédos településekről is. A színvonalas és modern óvodánkban számos 
olyan szolgáltatás van, amely vonzó az itt élőknek és az ide költözőknek. 
Gondolok itt, az önkormányzat pályázatainak köszönhetően megvaló-
suló számtalan rendezvényről, előadásról, bábelőadásról, kirándulásról, 
a heti rendszerességű ingyenesen megvalósuló szolgáltatásokról, hittan, 
balett, néptánc, futball, idegen nyelv oktatás, lovasoktatás.

Az intézményhálózat további fejlesztéseként önkormányzatunk pályá-
zati forrást nyert óvodai tornaszoba építésére, amely nagyon fontos a ma-
gas gyermeklétszámnál, hiszen az iskola tornaterme nem tudja a rossz idő 
beálltával kielégíteni az iskola és az óvoda testnevelési és szabadidős igé-
nyét. Ezért az óvoda mellé egy tornaszobát fogunk építeni, amelynek kez-
dete az idén őszre várható. Az óvoda mellett komoly igény merült fel egy 
bölcsőde építésére. Az önkormányzat erre is sikeresen pályázott, amely-
nek építése ugyancsak az év őszére várható. Itt sajnos el kel mondjuk, 
hogy a bölcsőde és az óvodai tornaszoba építésének elhúzódása egyrészt 
a pályázati rendszer, illetve az évek alatt megnövekedett költség miatt 
csúszik. De mára az önkormányzat számos intézkedés, együtt gondolko-
dás, munka jóvoltából megtalálta annak a lehetőségét, hogy a pályázaton 
elnyert összeget egy több tízmilliós forrással kiegészítve, eltudja kezdeni 

a bölcsőde és az óvodai tornaszoba megépítését.
Településünk pályázatot nyert a csapadékvíz-elvezető árokrendszer 

további korszerűsítésére. Amint mindannyian láttuk az elmúlt években 
számos helyen burkoltuk ki a csapakádvíz-elvezető árkokat, nyilván ezt az 
utcák fekvésének megfelelően. Ez a munka az ősz folyamán is folytatód-
ni fog a Béke utcán. Illetve az elnyert támogatásnak köszönhetően meg 
fog valósulni a Petőfi utca teljes hosszában a csapadékvíz-elvezető árok 
létesítése, és számos olyan helyen új árok, illetve övárok építése, amely a 
csapadékvíz biztonságos a befogadó Csincse-patakba való eljutását foglya 
eredményezni. Ennek a pályázatnak a kivitelező kiválasztása zajlik, jelen 
pillanatban, amint ennek a folyamatnak vége lesz, azonnal hozzáfogunk 
a projekt megvalósításához. Nagyon sok levélváltás és személyes közben-
járás eredményeképpen sikerült a Csincse-patak kotrását elvégeztetni, 
ami egy megnyugtató tény a nagyobb mennyiségű csapadék biztonságos 
lefolyását illetően.

Idén ősszel várható a Harsányi Lovasközpont megépítése, amely is-
tállókat és a kültéri lovaspálya létrehozását foglya jelenteni. Ennek egyik 
előzménye a Szürkemarha Fesztivál idején megtartandó I. Harsányi Mi-
litary, amely már bizonyos létesítmények elkészültét szükségessé is teszi.

Nagyon nagy beruházás településünk életében a Miskolc-Eger kerék-
párút létrehozása, amelynek a projekt és a konzorcium vezetését önkor-
mányzatunk látja el. Úgy gondolom, hogy ez a beruházás egy óriási mér-
földkő nem csak a település, hanem az egész Bükkalja életében, hiszen 
egy olyan gyönyörű, két megyeszékhelyet összekötő kerékpárút fog meg-
valósulni, amely fantasztikus természeti környezetben, ideális útvonalon 
fog lehetővé tenni az itt élők és az ide érkezők számára, egy felejthetetlen 
kerékpáros élményt. Ennek a projektnek a tervezési folyamata zajlik, ki-
választásra került a projekt megtervezője. Itt a tervezési költség több mint 
100 millió forint, és természetesen a kivitelezés az több milliárd forint-
ra tehető. Ennek egy részét a Települési és Térségi Operatív Programból 
nyertük meg, a többi részét pedig kiemelt projekt lévén a Magyar Kor-
mány támogatásával fogjuk megkapni.

Ha már a sportról beszélünk az idén pályázati forrásból sikerült telje-
sen megújítani a műfüves futballpályát, illetve a sporttelep eszközparkját 
egy modern teqball asztallal bővíteni. Úgy gondolom, hogy ez a sportléte-
sítmény alkalmas arra, hogy mindenki megtalálja benne, a számára ideális 
sportolási lehetőséget, akár a kültéri kondicionáló park, akár a műfüves 
focipálya, vagy a strandröplabda pálya, akár futás, vagy egyéb sportolá-
si lehetőség igénybevételével. Arra kérek mindenkit, hogy az egészsége 
megőrzése, a prevenció, a betegségek megelőzése érdekében használja a 
létesítményt.

Ha mar a prevenciónál és az egészség megőrzésnél tartunk önkor-
mányzatunk több pályázatot is elnyert, amelynek eredményeként rend-
szeres szűrővizsgálatokon vehetnek részt a lakosok, illetve a Praxisközös-
ség szolgéltatásai által személyre szabott tanácsadásokon, vizsgálatokon 
javíthatnak egészségügyi állapotukon, illetve mérhetik föl azt, hogy adott 
esetben milyen kezelésekre, vizsgálatokra, milyen terápiára van szük-
ségük. Ezzel kapcsolatosan több információt a településünk honlapján, 
illetve a háziorvosi rendelőben tudnak kapni. Kérem éljenek a lehető-
séggel, hiszen nagyon fontosnak tartjuk, hogy mindenki képet kapjon az 
egészségügyi állapotáról, illetve itt helyben lehetősége legyen minél több 
vizsgálatot elvégeztetni, gondolok itt laboratóriumi vizsgálatokra, ultra-
hangra stb.

A test egészsége mellett nagyon fontos a lélek egészsége is, ezért na-
gyon sok éve dolgozom azon, hogy az egyházi felekezetek ingatlanjai 
megfelelő állapotban tudják az itt élők lelki életének igényeit kiszolgálni.

-Több éve volt, amikor először megkértem Kiss Attila mérnök urat, 
hogy egy állapotfelmérést készítsen a katolikus templomról. Sajnos amit 
talált, és amit leírt, nagyon elszomorító volt, és azonnali beavatkozást 
igényelt. Emlékszem arra, amikor meglátogattuk Dr. Ternyák Csaba ér-
sek atyát, aki nagyon pozitívan állt a kezdeményezésünkhöz, és az elmúlt 
években komoly forrásokkal támogatta a katolikus templomnak a felújítá-
sát. Ez egy nagyon szisztematikus, tervezett közös munka az egyházköz-
séggel, hiszen folyamatosan keresem, kerestem azokat a pályázati lehe-
tőségeket, készítettem el az egyházközség számára a pályázatokat, illetve 
igyekeztem közbenjárni a pályázatok sikereiért. Ezek eredményeképpen 
megvalósulhatott a templom statikai felmérése, az engedélyes tervek, 
tervdokumentáció elkészítése, majd a statikai méréseket követően a falak 
vizesedését meggátló drain rendszer elkészítése, majd az önkormányzat 
saját forrásából a templomhoz vezető út aszfaltozása, illetve a mellette 
lévő vízelvezető árok burkolása. Ezt követően ugyancsak pályázati for-
rásból valósult meg a parkolónak a térkövezése. Öröm és köszönet mind-
azoknak akik a térkövezés mellett az esztétikai hozzáadott értékként a 
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virágosított támfalat elkészítették. Nagy öröm számomra, és jó érzés, 
büszkeség látni ha a szentmisére ellátogatok, hogy az általam irányított 
pályázatok eredményeként a torony teljes felújítása is megtörtént. A 
pénzösszeg rendelkezésünkre áll a következő lépcsőfokhoz, amely a tető 
teljes felújítása lesz, amelyet ez év őszén tudunk műemlékvédelmi előírá-
sok betartásával elkezdeni. Újabb jó hír, hogy a ravatalozó megújítási pá-
lyázaton is nyertünk. Természetesen nagy öröm számomra az, hogy egy 
másik pályázat eredményeként a sekrestye is teljes mértékben meg tud 
újulni. Itt szeretném megköszönni Dr. Papp Adrienn egyházi képviselő-
társam kezdeményezését és tevékenységét, azt a jótékonysági koncertet, 
amelynek eredménye képen a sekrestye bútorzata is meg tud újulni. Én 
szeretném megköszönni mindenkinek a segítségét, pénzbeli adományát, 
imáját, jó szándékát, munkáját és továbbra is szeretném azt kérni, hogy 
mindenki amivel tud, segítse ezt a munkát, hiszen nagyon sokat léptünk 
előre a katolikus templom helyreállításának terén. De azért mindannyian, 
akik járunk templomba látjuk, hogy nagyon sok munka van még előttünk, 
amelyet következő években ugyan ilyen módon, közösen, egy akarattal, 
a Jóisten segítségével tudunk majd elvégezni. Én azt tudom elmondani, 
hogy ugyan olyan lelkesedéssel, szorgalommal, hittel fogom keresni a 
pályázatokat, a forrásokat, a pénzösszegeket a templom helyreállítására, 
ahogy azt tettem az elmúlt években is. Ezúton is szeretném megköszön-
ni Varga Bertalan atyának, hogy fantasztikus kegytárgy gyűjteményét, 
szülőfalujának ajándékozta, melynek egy méltó kiállítóhely létrehozásán 
munkálkodunk.

-Természetesen a református felekezetről sem feledkezünk el, hiszen 
ott is megvalósult a templomhoz, illetve a temetőhöz való útnak és árok-
nak a burkolása. Az idén pályázatot adtunk be a református templom fel-
újítására is, sajnos ez jelen pillanatban még nem nyert, de nem adjuk fel, 
és keresve az újabb lehetőségeket ezt a célt is szem előtt fogjuk tartani. 
Sok éves vágya a református egyházközösségnek, hogy a református te-
mető azon része, amely önkormányzati tulajdon, az egyházközség tulaj-
donába kerüljön. Hiszen úgy gondoljuk, hogy ez egy olyan kérdés, amely 
emberi, hitbéli, lélekbéli. Mert az a terület amelyen sokunk őse nyugszik, 
az nem lehet semmiféle alku tárgya, annak a területnek a Jóisten rende-
lése alapján ott, és azoknál kell lennie, ahol annak a helye van, ez pedig 
a felekezet. Nagyon sok jogi és más akadály volt, amelyet az elmúlt évek-
ben sokszor már reménytelennek tűnő küzdelmek árán, mégis sikerült 
elhárítani, megoldani. Ma már büszkén és biztosan jelenthetem ki, hogy 
a temető, a település rendezési tervének elfogadását követően egy meg-
felelő jogi eljárást lefojtatva a református egyház részére térítésmente-
sen átadásra kerül. Mindenki megnyugodhat, hogy a temető a megfelelő 
gondos kezek közé, a megfelelő helyre került. Természetesen ez nem azt 
jelenti, hogy az önkormányzat, amint eddig is az elmúlt években, nem 
segítene az egyházközségeknek a temető rendbentartásában, a kaszálás-
sal, és egyéb olyan alkalmi, vagy rendszeres munkavégzéssel, amivel az 
őseink nyughelyét méltó módon kezelve, karbantartva tudjuk biztosíta-
ni. Közbenjárásommal sikerült a Magyar Református Szeretetszolgálattal 
való együttműködés, amely eredményeképpen megújulhatott a reformá-
tus egyház egykori iskola épülete, és ma egy fantasztikus kis üzemé vált, 
ahol az országosan ismert mentőmacik gyártása folyik. Ez nem csak azért 
fantasztikus eredmény, mert csökkentett munkaképességű embereknek 
ad munkalehetőséget, hanem az itt készült macit ajándékba kapja minden 
olyan kisgyerek, aki a mentőbe kell, hogy utazzon.

Tervezés alatt van a volt TSZ iroda épületéből egy országos hírű mackó 
múzeum létrehozása. Ennek alapját az idén létrehozott Guiness Rekord 
adja meg. Itt szeretném megköszönni Arnóczki Istnánné Valika áldozatos 
munkáját, aki évek óta komoly hírnevet szerezve településünknek gyűj-
ti a plüssmackókat, és az idén világrekordot, Guiness Rekordot felállítva 
20367 darab mackót gyűjtött össze. Közösen dolgozunk azért, hogy en-
nek a gyűjteménynek egy méltó helyet tudjunk kialakítani.

Önkormányzatunk számára nagyon fontos a helyi gazdaság, és a helyi 
gazdasági szereplőkkel való együttműködés. Önkormányzatunk lokálpat-
rióta gazdaságpolitikát folytat, igyekszik a helyi vállalkozásokat segíteni, 
és nagy örömöm az, hogy ha az önkormányzat által kiírt kivitelezési, 
közbeszerzési eljárásokon, helyi vállalkozók nyernek, és helyi vállalkozók 
építik meg az önkormányzat által tervezett épületeket. Örülök annak, 
hogy a helyi cégek gyarapszanak. Ezért közösen dolgozunk, folyamatosan 
konzultálunk, növekszik a helyi adóbevételünk. Öröm számomra, hogy 
új innovációval, innovatív vállalkozással egy teljesen új technológiájú fű-
tőanyag gyártó üzemmel fog a településünk gyarapodni, Szamosi Zoltán 
feltaláló, mérnök jóvoltából. Sok sikert kívánok a vállalkozásához!

Önkormányzatunk sem marad el a gazdaság területén, hiszen befe-
jezéséhez közeledik a hűtőház építése. Óriási dolog volt annak idején 

2011-ben, amikor településünk az önellátás útjára lépet. Nagyon sok éven 
keresztül példaértékű tevékenység volt az, hogy a sertés hús, illetve a zöld-
ségfélék előállításában önellátóak vagyunk. Ennek következő lépése az a 
hűtőház, amely nem csak az önkormányzat által megtermelt mezőgazda-
sági termékek, zöldségfélék, gyümölcsök, hanem a helyi és környékbeli 
gazdák által megtermelt zöldségek, gyümölcsök tárolására illetve piacra 
juttatására fog majd lehetőséget biztosítani.

Az idén is folytatódott a település képének javítása. Jó érzés volt közö-
sen megcsodálni az adventi fényeket, amely körülvett minket a település 
szívébe. Illetve az idén is több mint 1500 különféle virágtövet ültettünk 
ki, új virágládákat helyeztünk el, és azon dolgozunk, hogy a Harsányba 
érkezők, az itt élők esztétikus, szép környezetben tudják tölteni a minden-
napjaikat, illetve szabadidejüket.

Önkormányzatunk nagyon fontosnak tartja a közösség építést, a ko-
héziót, ezért számos olyan pályázatot nyert, amelynek célja az óvodai, 
iskolai felnőtt közösségeknek az építése, összetartása, fejlesztése. Ezek-
nek a pályázatoknak köszönhetően jött létre az elmúlt évben számos is-
kolai, óvodai, sport, kulturális rendezvény, színházi látogatás, kulturális 
és sportnap, kirándulás, tábor. Illetve ennek köszönhetően van folyama-
tosan idősek klubja, ifjúsági klub, információs pont, sportrendezvények, 
labdarúgás, zumba, olvasókör, népi játszóház, aerobik, helytörténeti te-
matikus napok. Arra kérek mindenkit a közösségi házba tájékozódjon 
ezekről a lehetőségekről és minél nagyobb számba vegyünk ezen részt, 
találkozzunk, beszélgessünk, töltsük el tartalmasan az időt, ismerjük 
meg egymást, hiszen a közösségben, az összefogásban rejlik az erőnk. Az 
együttműködésben, az együtt gondolkodás a kulcsa a jövő építésének.

Nagyon büszkén álltam a színpadon az idei Megyenapon, hiszen azt az 
egyedi épített, és természetes örökséget, amelyet Harsányi Sópincének 
nevezünk, és az országban egyedülálló, a Megyei Értéktár Bizottság Me-
gyei Érték díjjal jutalmazta. Ezzel azt üzenve, hogy az általunk létrehozott 
érték működésében, gyógyhatásában, illetve a nemzeti identitás közvetítő 
szerepkörében, olyan egyedi értéket képvisel, amelyre nem csak helyben, 
hanem megyei szinten, sőt országosan is büszkék lehetünk. Másik ilyen 
értékünk a Harsányi Szürkemarha Fesztivál, amely az idén már hetedszer 
kerül megrendezésre. Most is számos újdonsággal érdekességgel, de még-
is a hagyományőrzés jegyében fog zajlani. Az idén először egy nagyon lát-
ványos lovas versennyel, militaryval fog közösen megszervezésre kerülni. 
Itt a militaryban a díjugratás, a díjlovaglás, és látványos tereplovaglást 
tekinthetnek meg a kilátogatók. A számos érdekes és sokszínű gyermek 
és felnőtt program mellett szeretném kiemelni 
azokat a hadászati bemutatókat, amelyre a régi-
óban itt kerül először sor, például a gripen-szi-
mulátort próbálhatják ki az érdeklődők. Nagy 
szeretettel várunk mindenkit, próbálja ki magát 
a főző versenyen, melynek zsűri elnöke az idén 
Albók Gyula a nemzetközileg elismert Avalon 
Étterem séfje lesz. Arra kérek mindenkit, hogy 
jöjjön el, legyen büszke erre a harsányi rendez-
vényre, amely első sorban nekünk szól, de ter-
mészetesen jó szívvel várunk mindenkit, aki 
együtt szeretné tölteni ezt a gasztro-kúltúrális 
eseményt velünk harsányiakkal. Legyünk ott 
minél többen, találkozzunk, töltsük el tartalma-
san, közösségben, barátságban ezt a napot. Én 
innen is jó szórakozást, kellemes napot, időtöl-
tést kívánok mindenkinek. Hívják el a barátai-
kat, vendégeiket, ünnepeljük együtt Harsányt, 
a magyar gasztronómiát, magyarságunkat, kö-
zösségünket, barátságunkat, összetartozásun-
kat.

Végezetül szeretném megköszönni Tállai 
András államtitkár úrnak, országgyűlési kép-
viselőnknek, valamint a helyi képviselő-testület 
tagjainak a folyamatos támogatást, hangsúlyoz-
va azt, hogy a települési kép-
viselők két ciklus óta, tisz-
teletdíj nélkül végzik, a falu 
fejlődéséért a munkájukat.

-Szabó Gergely
polgármester,

a B.-A.-Z Megyei
Közgyűlés tagja

A felújított torony

A bölcsöde látványterve
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